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A GYÓGYÍTŐ BENNÜNK ÉL 
Varga István élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

Budapest, 2024. április 28. 
 

A mai napon hagyom, hogy Isten Szelleme szóljon hozzátok, igyekszem Őt nem nagyon 
akadályozni. Nem egy szigorú tematikus tanítással készültem, hanem ma a gyógyulásról lesz szó. A 
gyógyulás témája talán a régiek számára már lerágott csont, de ez soha nem az. Erről állandóan 
beszélni kell, ugyanis a hitünk nem statikus. A hitünk képes arra, hogy változzon, mehet lefelé is és 
felfelé is. Ez olyan, mint az autó akkumulátora, de lehet, hogy ez most nem egy szerencsés hasonlat, 
rosszabb nem jutott eszembe, ha egy autó akkumulátorát folyamatosan használjátok, akkor mi 
történik? Lemerül és talán valahogy így van a mi hitünk is. Bizony-bizony néha fel kell tölteni, sőt, 
az utazásunk folyamán az autóban a generátor azért van, hogy folyamatosan töltse az akkumulátort. 
Tehát a mi szellemi, lelki utazásunk is pontosan ugyanilyen, hogy folyamatosan feltöltve kell, hogy 
legyünk és a hitünk az, ami a legnagyobb támadásnak van kitéve.  

Péter azt mondja a levelében, hogy a mi hitünk értékesebb, mint az arany, mint az ezüst. A sátán 
a hitedet fogja támadni az életed minden területén, azt akarja, hogy a láthatókon tartsad a szemed, a 
problémáidon tartsd a szemedet, mindig a jelenlegi helyzetre fókuszálj és lehetőleg ragadjál bele 
ebbe a nyomvonalba és onnan ki ne mozdulj. A hit pedig a láthatatlanokra néz, pontosabban Isten 
Igéjére tekint.  

Ma a gyógyulásról lesz szó, egy kicsit más oldalról másszuk meg ezt a hegyet. Talán lehet, hogy 
éppen valaki most fog majd kijelentést kapni erről. A mai tanításnak azt a címet adtam, hogy: A 
Gyógyító bennünk él.  

Nagyon sok ember keresi a gyógyulását és bizony itt a földi életünk folyamán kihívásaink 
vannak. Többféle kihívásunk is van ezen a sárgolyón, ahol egy fizikai testben élünk és a fizikai 
testünket, az életünket bizony érik támadások. Vannak napi kihívásaink a megélhetéssel 
kapcsolatban, az egészségünkkel, a családdal, a közösséggel kapcsolatban, abban a környezetben, 
ahol élünk. Ezekre a kihívásokra az emberek az évezredek során válaszokat kerestek és olyan 
válaszokat találtak rá, amiket ismertek. A fizikai testünk megbetegszik és sokan ezt úgy élik meg, 
hogy ez biztos Isten akarata, vagy ez Isten büntetése. Nagyon sokféle elképzelés van a betegséggel 
kapcsolatban. Jézusról is nagyon sok elképzelése volt az embereknek. Jézus megkérdezte Pétert, 
hogy a világ ennek mond, annak mond, egyik ezt mondja, a másik azt mondja, de ti kinek 
mondotok engem?  

Ugyanez a helyzet a gyógyulással kapcsolatban is, hogy mi mit mondunk erről, hogyan állunk 
hozzá. Úgy beszélünk erről, mint a világ, mint a tudomány? Vagy pedig Ige szerinti válaszokat 
adunk a kihívásokra? Egy nagyon jó hír, hogy nekünk megadatott a válasz, mégpedig az igaz 
válasz. Jézus azt mondta, hogy ha megismeritek az igazságot, akkor az igazság szabadokká tesz 
benneteket. Önmagában az igazság nem tud szabaddá tenni. Az igazság mindenkinek megjelent 
Krisztusban, mert azt mondta Jézus, én vagyok az út, az igazság és az élet, tehát Jézus önmagát 
nevezte az igazságnak. Ki Ő? Az élő Ige. Tehát az Ige az igazság és ha megismerjük az Igét, 
megismerjük az igazságot, akkor szabadokká válhatunk.  

Van egy ellenségünk is, ugye? A szellemvilágban nem csak Isten – ez a csak nyilván idézőjelben 
van – létezik, hanem vannak a gonosz szellemek, vannak olyan láthatatlan erők, amiket mi a fizikai 
szemeinkkel nem látunk és a tudomány nem tud ezzel mit kezdeni. A tudomány csak a teremtett 
dolgokon próbál eligazodni. Azokon a dolgokon, amik szellemiek, amik nem láthatóak, azt a 
tudomány nem tudja definiálni, nem tudja értelmezni és nem is nagyon szereti értelmezni. Tehát az 
embereket minden területen igyekszik ez a világ lehúzni a fizikai síkra és ez a fizikai sík az ördög 
játszótere. Ha ezen a fizikai síkon maradsz, akkor itt a fizikai síkon a sátán van előnyben. Éppen 
ezért nekünk felül kell emelkedni a fizikai síkon. Nagyon tetszik az Efézusi levél, ahogy Pál 
apostolon keresztül az Ige elénk tárja, hogy mi a Krisztussal együtt felültettünk a mennyei helyekre. 



Krisztus Szeretete Egyház, XX. Budapest, Pesterzsébet, Török Flóris u. 76. – www.ksze.org 
 

 2 

Felültettünk a hatalom helyére. Azt mondja Pál, hogy ő nem e világ szerint vitézkedik, nem e világ 
szerint gondolkodik, mert Isten felülemelt bennünket ennek a világnak a rendszerén. 

Két fajta rendszer működik. Van Isten országának a rendszere és van az e világnak a rendszere. 
E világ ura a sátán, ezt Jézus világosan kijelentette. Most lehet, hogy néhányan a videót 
kikapcsolják, ha idáig eljutnak, pedig ezt nem én találtam ki, ezt a Biblia tanítja, hogy e világ ura, e 
világ emberének az ura a sátán. Mindaddig, amíg ez a világi uralom, vagyis a sátán ideje le nem jár. 
Jézus ezt nagyon-nagyon sokszor kijelentette, de a mi Urunk Jézus, mi már gazdát cseréltünk és 
hálát adunk ezért Istennek, mert e világ fejedelme legyőzetett. Jézus legyőzte, a kereszten győzte le, 
nem a pokolban. A kereszten. A győzelem a kereszt munkája. Téves teológia, hogy a pokolban 
győzte le! Igen, a pokolba lement, bejelentette a győzelmét és a foglyokat szabadokká tette ott is, de 
a győzelem az a kereszten történt meg. Jézus legyőzte a sátánt. Mit kellett legyőznie? A bűnt. Jézus 
bűnné lett értünk és itt jön be az a kép, amivel sokan nincsenek tisztában, hogy a betegség szerzője 
nem Isten. Istennek soha nem volt terve az, hogy az ember meghaljon és ennek a folyamata a 
betegség, hogy az embernek a teste beteg legyen, nyomorult legyen, hogy szenvedjen, illetve, hogy 
megélhetési gondjai legyenek és mondjuk kínkeserves munkával kelljen magát fenntartani. Mindez 
akkor jött be a világra, amikor az ember elbukott, Ádám engedetlensége által. Tehát csak 
felolvasom ezt az Igét, ez egy annyira alapige. Sokan csatlakoztatok hozzánk az elmúlt időszakban 
és akik már ezt sok éve hallgatjuk, nekünk ez természetes, de hallok néha olyan hangokat, hogy úgy 
gondolom, erről jobb lenne tanítani, mert nem annak a hibája, aki ilyet mondott, hanem talán miénk, 
hogy nem tanítunk erről eleget, ezért sokaknak még mindig nincs erről megfelelő világosságuk. 
Nézzük a Mózes első könyvének harmadik részét, miután az ember bűnbeesett. 

Az embernek pedig monda – hát nézzük meg, mit mondott az asszonynak is. Akkor ne 
maradjanak ki a nők se azért. Nézzük a 3,16-tól: 

1Mózes 3,16–17. 
16. Az asszonynak monda: Felette igen megsokasítom viselősséged fájdalmait, fájdalommal 

szülsz magzatokat; és epekedel a te férjed után, ő pedig uralkodik terajtad. 
17. Az embernek pedig monda: Mivelhogy hallgattál a te feleséged szavára, és ettél arról a 

fáról, amelyről azt parancsoltam, hogy ne egyél arról: Átkozott legyen a föld temiattad, 
fáradságos munkával élj belőle életednek minden napjaiban. 

Itt lehet először olvasni talán a fájdalomról. Ugye mindenki élt már át fájdalmat? A fájdalom egy 
rossz dolog. Tehát ha azt mondja Isten, hogy ezután fájdalommal fogsz szülni, akkor előtte nem így 
történtek a dolgok. Isten nem tervezett fájdalmat sem a nőknek, sem a férfiaknak. Mindez a 
bűnbeesés után történt, látjuk. 

Miért lett átkozott a föld? Isten miatt? Temiattad, mondja, ugyanis Ádám megszegte a 
szövetséget. Mit lehet az embertől számonkérni? Azt lehet számonkérni, amiben megegyeztek. 
Tehát lett egy szövetség Isten és Ádám között. A szövetség arról szólt, ha eszel a jó és gonosz 
tudásának a fájáról, akkor meg fogsz halni és a halál nem a fizikai halált jelenti csupán, hanem a 
szellemi halált, ami az Istentől való elkülönülés. Addig az ember életét Isten ereje hatotta át, járta át, 
nem fért hozzá sem a halál, sem a betegség, semmilyen nyomorúság nem tudott az emberhez férni. 
Miután megszakadt ez az élő kapcsolat Isten és az ember között, egy olyan szellemi törvény alá 
került, ami a bűn és a halál szellemi törvénye. Erről Pál apostol a Római levél 8. részének első két 
versében ír, hogy a Jézus Krisztusban való élet szellemének törvénye és a bűn és a halál törvénye 
minden emberre elhatott. Ezáltal minden ember bűnös lett. Nem amiatt, amit tesz és ez a másik, ami 
óriási tévedés, hogy azért bűnös, mert miket csinál. Nem azért bűnös! Azért csinál rossz dolgokat, 
mert bűnös a természete. A bukott, ördögi, ádámi természet került az emberbe és annak a 
következménye, amit azután csinált. Tehát így folytatja: fáradságos munkával élj belőle életednek 
minden napjaiban. Itt nem a munkáról van szó, mert Isten előtte is mondja, hogy igen, dolgozni 
kell, sokan ebből azt prédikálják, na látjátok, előtte nem kellett dolgozni. Ez nem igaz. Ez hazugság, 
mert ha elolvassuk az 2,15-öt, akkor nézd csak meg, hogy mit mondott az Úr, ezt is, akik így 
gondolják, hadd igazítsuk ki: 
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1Mózes 2,15. 
15. És vevé az Úr Isten az embert, és helyezteté őt az Éden kertjébe, hogy művelje és őrizze 

azt. 
Tehát Isten nem munkanélkülinek teremtette Ádámot, ezt azért értsétek, hanem hogy 

munkálkodjon, de ez a munka ne fáradtságot okozzon neki, ne ettől függjön a megélhetése, hanem 
hogy tényleg munkálkodjon, hiszen Isten maga is munkálkodik. Ő folyamatosan munkálkodik. Az 
Ő képére, az Ő hasonlatosságára lettünk teremtve és még valamit mondott, hogy őrizze azt. A kert 
őrzésének a feladata is Ádám kompetenciájához tartozott. Tehát gyakorlatilag Ádám, az ember fel 
lett ruházva minden hatalommal. De mi történt? Ez a hatalom átcsúszott a sátán kezébe. A gonosz 
kezébe került az engedetlenség miatt, de hálát adunk Istennek, hogy Ő ezt pontosan tudta előre. 
Isten már a világ teremtése előtt elrendelte a Messiást, elrendelte a Megváltót. Mindig felteszik a 
kérdést, hogy ha Isten tudta, hogy így lesz, akkor miért engedte ezt? Azért engedte, mert Isten nem 
egy számítógépes figurának teremtette az embert, amit ilyen joystickokon keresztül irányít a 
tévéképernyőn, hanem adott szabad akaratot az embernek. Nagyon fontos, hogy megadta az 
embernek a választás jogát. 

Isten az embert a partnerének tekintette és ma is így tekint ránk. Az ember szabad akaratát nem 
vette el, megadja a szabad választás lehetőségét. Én nem hiszek az olyan fajta predesztinációban, 
eleve elrendelésben, amelyről némelyek tanítanak, hogy Isten eleve elrendelte, hogy kik üd-
vözüljenek és kik menjenek a pokolba. Nem! Én hiszek az eleve elrendelésben, abban az el-
rendelésben, amit az Ige tanít, hogy Isten eleve elrendelte, hogy Krisztus Jézusban fiaivá fogad 
mindenkit. Ez egy biblikus predesztináció, ahogy ezt mondják a teológusok, de ez egy eleve el-
rendelés. Krisztusban rendelte el minden embernek az üdvösségét. Miért? Mert Ádámban mind-
annyian elbuktunk és egyetlen személy van, akiben meg tudunk menekülni és ez is az embernek a 
szabad választása. Aki hall Krisztusról, a Megmentőről, a Megváltóról, aki felszabadítóként jött, 
nem leigázóként, nem gyarmatosítóként, hanem felszabadítóként, Messiásként jött, azért küldte el 
az Atya, hogy megszabadítson bennünket a bűn hatalmából, az tud dönteni mellette.  

Igazából az ember fogságba került Ádám miatt, a bűn fogságába került. Mit hozott a bűn az 
ember életébe? Átkot. Azt mondja az Ige, hogy átkozott legyen a föld temiattad. Mi az átok? Átok a 
szegénység, a betegség, a nyomorúság. Ez nem Isten áldása. Nagyon sokan beszélnek úgy, és ha 
elmész egy keresztény körbe és a gyógyulásról próbálsz tanítani, akkor úgy kirúgnak onnan, hogy a 
lábad sem éri a földet, mert az egy szentségtörés. Mert hát szenvedni kell a Krisztusért és ha 
meggyógyulsz, az egy önző dolog. Vannak ma olyan keresztény gyülekezetek, ahol tilos beszélni a 
Szent Szellem ajándékairól. Gyakorlatilag tilos beszélni Isten munkáiról. Azt mondják, hogy az már 
– Attila is említette – a jóléti evangélium. David Yonggi Cho-t (dél-koreai keresztény lelkipásztor) 
is azzal vádolták, hogy jóléti Evangéliumot hirdet. Kenneth E. Hagin, Benny Hinn, akiket mi 
ismerünk és ebben a körben ismerjük őket, részt vettünk alkalmaikon, istentiszteleteiken is. Benny 
Hinnén legalábbis én biztos. De említhetnénk más szolgálókat is, akiken keresztül a Szellem 
ajándékai megnyilvánulnak. Vannak olyan keresztény felekezetek, ahol tilos beszélni a Szellem 
ajándékairól. Egyszerűen kirúgták az Istent a gyülekezetből gyakorlatilag, mert a Szent Szellem 
maga Isten. Kirúgták a megnyilvánulásait és nem lehet meggyógyulni.  

Hosszú éveken keresztül evangelizáltunk feleségemmel, barátainkkal, testvéreinkkel. Mentünk 
és hirdettük a falvakban az Evangéliumot és amikor kiderült, hogy az emberek meggyógyulnak az 
összejöveteleinken, akkor prédikáltak ellenünk. Nem a pogányok voltak ellenünk, hanem a ke-
resztények. Olyan keresztények, akiknek az Igét kellene hirdetni. Isten nem változott meg. Isten 
ugyanaz. Az Atya, a Fiú és a Szent Szellem ugyanúgy Isten. A Szent Szellem sem változott meg. A 
Szent Szellem megnyilvánulásai ugyanazok mind a mai napig. 

Ha megnézzük ezt az elmúlt kétezer évet, akkor látjuk, hogy nagyon-nagyon sok mindenben 
tértek el a korai apostoloktól és Jézus tanítványaitól. Ők az Evangéliumot hirdették. Ma, amit Evan-
géliumnak neveznek némelyek, az abszolút nem Evangélium. Az rossz hír. Az, hogy neked be-
tegnek kell lenni, hogy neked szegénynek kell lenni és ráadásul képmutatók, akik ezt prédikálják, 
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mert ha hiszel a betegségben, hogy az Isten ajándéka, akkor miért mész el az orvoshoz? Akkor egy 
képmutató vagy. Nem? Vagy miért akarsz akkor meggyógyulni? Akkor Isten akarata ellen vagy 
nem? Vagy hirdetik a szegénységet, hogy a szegénység milyen jó dolog, mert ha valaki gazdag, 
akkor kapzsi lesz. Majd Attila fog erről beszélni, az nem az én posztom, nem avatkozom bele, de 
nézd meg csak magát Ábrahámot! Akkor Isten bűnössé tette Ábrahámot, mert meggazdagította. 
Nahát, Isten, Te nem tudod a mi teológiánkat, hogy Ábrahámot tilos volt meggazdagítani? A végén 
még kapzsi ember lesz! Szóval nem értem, de ez nem az Evangélium. Az Evangélium jó hír. 
Egyébként ez régi szó, már a kereszténység előtt is Evangéliumnak nevezték azt, amikor a császár 
valamilyen jó hírt jelentett be. Annak idején azt Evangéliumnak nevezték. Sőt, a császárokat 
nevezték annak idején messiásnak. A messiás azt jelenti, hogy szabadító. Ezek hamis messiások 
persze. Círust is, aki perzsa uralkodó volt, Krisztus előtt 559-529 között uralkodott, akkor került 
hatalomra. Hogy nevezte Isten Ésaiásban? Messiásnak, szabadítónak nevezte. Tehát ez a szó ismert 
volt korábban is.  

De az a Messiás, akit Isten ígért meg, az nem egy politikai messiás. Az nem egy császár, nem egy 
földi uralkodó, mint ahogy a tanítványok is gondolták. Mint ahogy a zelóták gondolták annak idején, 
vagy más farizeus hívők, hogy majd jön egy fizikai messiás, hanem Ő azt mondja Pilátusnak, hogy az 
én királyságom nem e világból való. Egy szellemi királyság. Jézus győzött, a kereszten győzte le az 
ellenséget. Egy kicsit elkanyarodtam.  

Visszatérve, a betegség szerzője a sátán, a bűn és a halál szellemi törvényével jött erre a világra. A 
betegség és a halál soha nem volt Isten barátja, hanem mindig is Isten ellensége volt. Az 1Korinthus 
15,26-ban azt mondja az Írás: 

1Korinthus 15,26. 
26. Mint utolsó ellenség töröltetik el a halál. 
Le fog győzetni a halál. Tehát Isten ellensége volt. Isten ellene van a betegségnek. Ezt kell 

megérteni, ezek annyira alap dolgok. Nagyon áldott helyzetben vagyunk és csak Istennek tudunk 
hálát adni azért, hogy erről nagyon korán kijelentést kaptunk, hogy a betegség meg a szenvedés 
meg a kínlódás nem Isten akarata. Egyébként ez mind a görög filozófiából jött be, amivel annak 
idején szembe kellett nézni, mint a kor kihívásaival a keresztényeknek. Az aszkézissel kapcsolatban 
jött be az önsanyargatásban. János apostol az első levelét a gnosztikusok ellen írta. Kik voltak ezek 
a gnosztikusok? A gnosztikusok olyan emberek voltak, akik eleve azt gondolták, hogy az anyag, 
meg a test az rossz és azt a testet nem Isten teremtette, hanem az ördög, a démiurgosz teremtette, de 
aztán jött Isten, hogy kiszabadítsa a gonosz testből az akármit. Egy összezavart valami, téves gon-
dolkodás volt. Bizony ezt sajnos átvették az aszkézisbe ezek a különféle szerzetesi mozgalmak, meg 
a flagellánsok, korbácsolták a testüket, meg büntették a testüket. Pál apostol beszél erről, hogy a test 
gyakorlása nem használ semmit. A probléma nem testi, hanem az, ami volt az ószövetségben, a bűn. 
A bűn következménye pedig a betegség.  

Ezért küldte el Jézust, a Szabadítót. Egyetlen császár, egyetlen király, egyetlen uralkodó sem 
tudta legyőzni a bűnt. Itt a földön tudott hozni némi javulást, de egyetlen egy igazságos társadalom 
nem volt és nem lesz ezen a földön. Majd egy lesz, amikor Jézus másodszor visszajön. Tehát az 
igazi szabadító, az igazi szabadulás senki másban nincs. Az örök szabadulás Jézus Krisztusban van 
és Ő megszabadított bennünket a bűn hatalmától. Péter levelében azt mondja az Ige, hogy Ő a 
testében maga vitte fel a fára a mi bűneinket, betegségeinket. Fölvitte a betegségeinket. Elhordozta. 
Ezt Ésaiás az 53,4–5 igeversekben meg is jövendölte. Több száz próféciában megjövendölték Jézus 
eljövetelét és hogy mi az, amit a Messiás tenni fog.  

Nézzünk rá a Lukács evangélium 4. részére! Jézus elmondja az első prédikációjánál, hogy mi az, 
amit Ő tenni fog. Először is Jézusnak meg kellett születnie, testté kellett lennie. Sok-sok vita volt 
arról, hogy kicsoda Jézus? Nagyon sok elképzelés volt Róla és mind a mai napig ezek a tévtanítások 
jelen vannak. Jézus isteni személy és vannak ma olyan nem keresztény felekezetek, akik ezt 
tagadják. Ha Jézus nem Isten, akkor nincs megváltás, mert ember embert nem tud megváltani 
semmiféleképpen, de ha Jézus nem ember, akkor meg nem tudta volna magára vállalni a mi bűneinket. 
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Tehát egy dolgot meg kell érteni, ezt a korai tanítványok az első négy zsinaton leszögezték, hogy 
kicsoda Jézus. Minden keresztény ezt hiszi. Ebben minden keresztény egyetért, hogy Jézus Isten 
Fia, Jézus isteni személy, a Szent Szellem isteni személy és az Atya szellemi személy, egy létezőben. 
Tehát egy létező, három külön személy és ez mind a mai napig érvényes. Egy Istent imádunk, és 
nem három Istent, ez nem három megjelenési forma, mint ahogy néhányan tanítják. Három 
különböző személy, teljes egységben. Nincs egyik a másik nélkül. A gyógyszerészek jobban tudják, 
van olyan szó, hogy szinergia, amikor különféle tápanyagok, egymás hatását erősítik és ezt 
szinergiának nevezik. Ugyanez a helyzet. Ők hárman egymás hatását nem gyengítik, hanem egymás 
hatását erősítik. Ők totálisan, teljes egységben vannak. Jézus nem tett semmit az Atya nélkül és 
mindent a Szent Szellem egyetértésével tett. Tehát teljes egységben történt minden, amit Jézus tett, 
mert Jézus fölkenetett, Messiásként, Szabadítóként, Felkentként jött el. Szűz Mária méhében fogant. 
Erről is óriási viták voltak, hogy krisztotokosz, vagy theotokosz, tehát hogy krisztusszülő, vagy 
istenszülő a Mária. Ezen is hatalmas viták voltak. Igen, nem volt földi apja. Az Ő földi apja nem 
létezett. Nevelőapja volt. Jézus Istentől született. Ő egy személyben volt Isten és egy személyben 
volt ember. Összevegyíthetetlenül, elválaszthatatlanul. Ez az, amit meg kell érteni róla és Ő, mint 
Felkent szolgált itt a földön. Mindenki ismeri a Krisztus himnuszt, a Filippi 2-t, hogy Ő az isteni 
hatalmából megüresítette magát. Ez a szó a kenozis görögül, hogy üressé tette magát. Tehát teljesen 
kiüresítette magát isteni hatalmából. Szolgai formát vett föl és Isten Szelleme által, mint felkent, 
engedelmes volt halálig, mégpedig a keresztfának haláláig. Ez Jézus munkája. Ő csak azt tette, amit 
az Atyától hallott, amit az Úr rábízott és ettől nem tért el semmilyen szinten.  

Tehát miután felkenetett, miután Isten Szelleme rászállt. Nagyon csodálatos ez a kép. Szent-
háromság, ez így nincsen benne a Bibliában, de ott van az Atya, leszáll a Szent Szellem és ott van a 
Fiú. Jézus akkor kezdte meg a földi szolgálatát, amikor Isten Szelleme rászállt. Ő a Szellem erejével 
szolgált. A Szellem erejével, mint Christos. A christos annyit jelent, hogy felkent. Ugyanígy szolgáltak 
korábban az apostolok.  

Egyébként a Bibliában Ábrahámnál olvasunk először a gyógyulásról és Ábrahámot a Biblia 
prófétának nevezi. Az 1Mózes 20,7-ben van. Ez akkor történt, amikor Ábrahám elment Egyiptomba 
és letagadta a feleségét, hogy nem a felesége, hanem a húga. Ez félig volt hazugság, mert unoka-
húga volt végül is. Abban a korban ez így volt, nem firtatjuk tovább, csak annyit, amit az Ige ír róla. 
Letagadta Abimélek előtt, az ottani uralkodó előtt. Abimélek az egy uralkodói cím, olyan, mint a 
császár, vagy király. Bevitte a háremébe, és aztán Isten szólt egy-két szót Abimélekhez, hogy ne 
tovább. Innen olvasom.  

1Mózes 20,7. 
7. Mostan azért add vissza az embernek az ő feleségét, mert próféta ő: és imádkozik éretted, 

és élsz; hogyha pedig vissza nem adod: tudd meg, hogy halállal halsz meg te, és minden hozzád 
tartozó. 

Ábrahámról azt mondta, hogy próféta. A próféták hogyan működtek az ószövetségben? Isten Szel-
leme által. Amit a próféták tettek, az nem az ő képességük volt, hanem az Isten képessége volt mű-
ködésben embereken keresztül, akit Isten fölkent, akit Isten erre elhívott. Ábrahámot is, aki az 
ígéretek atyja, prófétának nevezi. Azt mondja, hogy imádkozik érted, hogy élj. Mondta ennek az 
Abiméleknek, hogy meg fogsz halni és meg fog halni a te házad népe is, de majd Ábrahám imádkozik 
érted és élni fogsz. Tehát látjátok, hogy Isten Szelleme az életet és nem halált hoz elő még a pogány 
emberek számára sem.  

1Mózes 20,17. 
17. Könyörge azért Ábrahám az Istennek, és meggyógyítá Isten Abiméleket, és az ő feleségét, 

és az ő szolgálóit, és szülének. 
Ha akarsz imádkozni meddő nőkért, mi nagyon gyakran használjuk ezt az igeverset. A fele-

ségemmel nagyon sokszor imádkoztunk olyan nőkért és férfiakért, akiknek nem lehet gyerekük és 
hálát adunk Istennek, hogy nagyon sokszor kaptunk jó híreket arról, hogy megszületett a baba, tehát 
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az áldás Istentől. Bezárta a méhét a pogány népnek, de Ábrahám imádkozott értük és ezek a pogány 
nők szülni tudtak.  

Tehát itt találkozunk először azzal, hogy valaki betegekért imádkozik. Manapság, ha ezt teszed, 
akkor ezt valami eretnek, ördögi dolognak tartják, hogy micsoda varázslás ez, hogy mi betegekért 
imádkozunk. Nem, ez egy természetes dolog volt. Az Ószövetségben nagyon sok helyen találunk 
ide vonatkozó részeket. Most térjünk vissza Jézushoz, amikor Jézus eljött.  

Lukács 4,1.  
1. Jézus pedig Szent Szellemmel telve, visszatért a Jordántól, és viteték a Szellemtől a 

pusztába, 
Tehát Jézus kiment a pusztába és a Szellem erejével negyven napig böjtölt. Hol lett Jézus meg-

kísértve? Nyilván fizikai szinten, a fizikai szükségleteivel kapcsolatban lett megkísértve. Negyven 
nap után Jézus megéhezett. Mivel kísértette meg az ördög?  

Ha Isten Fia vagy, mondd e kőnek, hogy változzon kenyérré. Utána ugyanúgy megkísértette az 
anyagiakkal: Ha imádsz engem és ha leborulsz, akkor neked adom a világ összes kincsét. Ma u-
gyanezek a kísértések a mammonnal megvannak. Ugyanúgy a fizikai szükségekkel kapcsolatban 
kísértik meg az embert. Akkor csinálj olyan dolgot, hogy ugorj le a templomról, mert az angyalok 
úgyis őriznek téged és elkapnak. Hogy válaszolt Jézus? Ez a lényeg megint, hogy Igével válaszolt. 
Nem a látása szerint, nem az érzései szerint, nem aszerint, amit Ő gondolt. Negyven nap böjt után 
szerintem szívesen evett volna valamit, de annyira első helyen volt neki az Ige, hogy ezzel tudta 
lerázni az ellenséget. Ezzel tudta lerázni az ördögöt, aki megkísértette.  

Hadd mondjak valamit, ma sincs ennél jobb módszer. Isten Igéjében ma is megvan ugyanaz az 
erő, ami akkor Jézusnak. A Szent Szellem nem változott. Isten ereje nem változott. Tehát ha jönnek 
kísértések, azok mindig valami fizikai nyomás miatt jönnek az emberre. Pontosan azért, hogy vegye 
le az ember a szemét Istenről és tekintsen a nyomorúságos fizikai helyzetére. Ez az ördög taktikája 
mind a mai napig és semmit nem változott sem a betegségekkel, sem a fizikai szükségekkel, sem az 
anyagiakkal kapcsolatban. 

 Mindig azon tartsd a szemed, amit látsz! – sajnos ezt tanítják ma az Egyházban. Ezt hívják 
tapasztalati Evangéliumnak. Mit tapasztalunk? Nagyon sokszor kellett már türtőztetni magam, 
amikor olyanokat mondanak, hogy imádkoztunk érte, de nem gyógyult meg, biztos Isten nem akarta 
meggyógyítani. Hazugság! Egy százszázalékos hazugság, a pokolból kiköpött hazugság! Mert Isten 
kinyilvánította az akaratát a gyógyulással kapcsolatban. Majd végig fogjuk nézni egyszer azt is, 
hogy milyen okok miatt nem gyógyulnak meg emberek. Pontosabban nem jön a fizikai valóságukba 
a gyógyulás, mert a gyógyulást már megkaptuk. A gyógyulást már akkor megkaptuk, amikor Jézus 
fölment a keresztre és fölvitte a bűneinket. Mert a bűn és a betegség és a halál, meg minden átok 
legyőzetett, mindezekkel a kereszten  bánt el Jézus.  

Amikor elbánt a bűnnel, akkor elbánt a betegséggel is. Jézus nem fog még egyszer meghalni 
senkiért, még egyszer nem fog fölmenni a keresztre, hogy te meggyógyulj. Hát majd egyszer Isten 
meggyógyít! Mikor? Fölmegy még egyszer Jézus érted a keresztre, hogy meghaljon a te beteg-
ségedért? Nem fogja megtenni, mert ezt megtette egyszer, örökre és mindenkorra. Tehát Jézus 
bevégezte. Amikor azt mondta, hogy elvégeztetett, akkor az elvégeztetett! Megvan! 

 Ugyanaz a helyzet, mint a zsidóknál, amikor Isten odaadta nekik az ígéret földjét. Azt mondta, 
hogy rendben, megkapjátok, oda kell bemennetek. Nem azt mondta nekik, hogy szerezzétek meg. 
Azt mondta, hogy az a tiétek, de menjetek be és vegyétek birtokba! Mire volt szükségük ehhez? Hitre. 
Be kellett volna menni és birtokba kellett volna venni. Mondom én innen kétezer év múlva. Lehet, 
hogy én is ott lettem volna a lázongók között. Nem tudom, de most már az Ige világosságában 
pontosan látjuk. Az Ószövetség egyébként is a mi tanulságunkra íratott meg. Övék volt az a föld? 
Isten nekik adta? Igen. Birtokolták azt a földet? Hát nem. Miért? Mert akkora volt bennük a hitet-
lenség, a bizalmatlanság Isten iránt, hogy nem tudták birtokba venni azt, ami az övék és ma így 
vannak emberek a gyógyulással. Megkapták, de nyafognak: Uram, Jézus mikor gyógyítasz meg már 
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engem? Könyörgöm, kétezer évvel ezelőtt Jézus már meghalt minden betegségért, ami csak létezik. 
Az a tiéd, az hozzád tartozik. Igen, de biztos Isten megbüntet, de biztos nem érdemlem meg!  

Most gondolj bele, ha van a bankszámládon egymillió forint, hogy onnan levedd a pénzt, mit 
csinálsz? Böjtölsz előtte két napot? Könyörögsz, hogy van-e bűnöm, hogy le tudom-e venni azt az 
egymilliót onnan? Imádkozunk érte, hogy vajon megérdemlem-e? Ezt csinálod, amikor leveszed a 
bankszámládról azt, ami a tied? Hát nem! Akkor miért csinálják szellemi értelemben ugyanezt a 
keresztények? Megérdemlem-e, vagy nem érdemlem meg? Elég jó voltam-e? Megmondom: nem 
érdemled meg és nem voltál elég jó, tehát ha ezen múlik a gyógyulásod, akkor egyikünknek sincs 
gyógyulás, de hálát adunk Isten kegyelméért, hogy fölülírta a törvényt, fölülírta a mi tévely-
géseinket és nekünk adta. Nagyon egyszerű a dolog. Birtokba kell vennünk azt, amit Isten már 
nekünk adott és ehhez hitre van szükség. Ez ilyen egyszerű. Én is egyszerűen elprédikálom.  

Kérdezték, hogy hol voltam múlt vasárnap? Megmondom nektek, bűnvallást teszek itt. Lázas 
lettem és lefeküdtem. Ennyi. És nem veszítettem el az üdvösségemet. Kipihentem magam, Dórika 
hozott nekem mindenféle gyógyteákat vírusok ellen. Nem csoda, hogy elmenekültek előlem, mert 
ha én is vírus lennék, én is elmenekültem volna, borzalmasak voltak, de mindegy, megittam. 
Kiizzadtam magam és hétfőn reggel fölkeltem. Közben gondolkodtam Isten Igéjén. Mi a csudát 
fekszek én itt? Miért nem kelek már föl? Ennyi és kész. Mindenkit megtámadhat a betegség. Ol-
vasok nagy szolgálókról, Smith Wigglesworth, halottak támadtak fel a szolgálatában és az emberek 
azt hiszik ezekről a szolgálókról, meg a nagy szolgálókról, hogy nekik semmi kihívásuk nincs. 
Dehogyis nincs! Benny Hinn szívbeteg volt, meg kellett műteni és elnézést kért az orvosoktól. Mert 
igen, Isten használja az orvosokat is. Sőt még a bevallással nem értem a végére, még adott egy 
lázcsillapítót is, még azt is bevettem az első nap. Képzeljétek el! Micsoda hitetlenség! És egy ilyen 
ember prédikál a gyógyulásról!  

Az én megtapasztalásomtól teljesen független az, amit Isten Igéje mond. Tehát szabadulj meg, ne 
akarj a hiteden felülkerekedni, ha neked abban van hited, hogy rendben van. De valami miatt az 
ember nem figyel, el van foglalva a hétköznapi dolgaival és közben az ellenség kihasználja a 
helyzetet. A lényeg az, hogy hálát adok Istennek, mert Ő a gyógyító. Ha valami problémád van, 
akkor menj ellene és ne fogadd el a betegséget, mert az nem Isten akarata, hogy te beteg legyél, 
hogy lázas legyél, hogy neked rákod legyen, meg ez legyen, meg az legyen, meg amaz legyen!  

Nem kell képmutatóskodnunk! Igen, vannak mindannyiunknak kihívásai, de hálát adunk Is-
tennek az Ő Igéjéért, hogy mindenkor mindenben győzedelmesek vagyunk. Ámen! Kihoz ben-
nünket, mert Jézus meghalt azért, hogy mi szabadon élhessünk. Nézzük Jézus első prédikációját. 
Botrány volt, skandalum a farizeusoknak. Azt mondja: 

Lukács 4,18-19. 
18. Az Úrnak Szelleme van énrajtam, mivelhogy felkent engem, hogy a szegényeknek az 

Evangéliumot hirdessem, elküldött, hogy a töredelmes szívűeket meggyógyítsam, hogy a 
foglyoknak szabadulást hirdessek és a vakok szemeinek megnyílását, hogy szabadon bocsássam 
a lesújtottakat, 

19. Hogy hirdessem az Úr kegyelmének esztendejét. 
Honnan idézi ezt? Ésaiás 61-ből. Csak ott van még valami, hogy az Úr bosszúállásának napját. 

Jézus nem idézte végig, mert itt megáll az üdvtörténelem. Nem vagyunk az átok alatt, nem vagyunk 
Isten haragja alatt, mert Isten megbékélt Jézus Krisztusban az emberrel. Nem az Úr bosszúállása az, 
amikor te megbetegszel. Hanem egyszerűen a sátán pusztító munkája. Azt mondja az Írás, hogy áll-
jatok ellene az ördögnek és elfut tőletek.  

Most nézzük meg, hogy azt mondja, hogy az Evangéliumot hirdessem. Mit jelent az Evan-
gélium? Ez is egy régi szó egyébként, ez is a császárok idejéből való. Amikor a császár valami jó 
hírt közreadott, azt nevezték evangéliumnak. Nem gyakran használták ezt a szót, de az valami 
uralkodóktól jött. Nyilván ettől az igazi jó hír az sokkal jobb hír. Az az Evangélium, amit Jézus hir-
detett. Jézus azt mondta, hogy az Evangéliumot hirdessem, akkor ismert volt ez a szó már a zsi-
dóknak. Tehát nem volt egy új szó, tudták, hogy Jézus miről beszél. Meg is akarták kövezni mind-
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járt. Nézzük meg, hogy Pál apostol mit mond az Evangéliumról, hogy amikor az Evangéliumot 
hirdetik, akkor mi történik az emberekkel? 

Róma 1,16. 
16. Mert nem szégyenlem a Krisztus Evangéliumát; mert Istennek ereje az minden hívőnek 

üdvösségére, zsidónak először meg görögnek. 
Azt mondja, hogy nem szégyenlem a Krisztus Evangéliumát. Tehát a Felkent Evangéliuma nem 

a császárok evangéliuma, meg nem a királyok, meg nem az uralkodók jó híre. Hanem az a Krisztus, 
a Felkent Evangéliuma, a Jézus Evangéliuma, mert Istennek ereje az minden hívőnek üdvösségére, 
zsidóknak először meg görögnek.  

Itt ebben az Igében sok minden van és egy kicsit meg is állunk. Azt mondja, hogy nem szégyenlem 
a Krisztus Evangéliumát. Miért kellett volna szégyellni? Mert az egy más Evangélium, mint amit a 
császárok hirdettek. Teljesen más. Jézus el is mondja, hogy az az evangélium, amit ők hirdettek, azt 
azért hirdetik, hogy uralkodjanak rajtatok, de a Krisztus Evangéliuma az egy teljesen más Evangélium. 

 Amikor Jézus hirdette az Evangéliumot, akkor mi történt? Isten ereje, a Szent Szellem ereje 
szabadult föl, tehát ahol az Evangéliumot hirdetik, ott valami történik, mert az Evangéliumban erő 
van. Ez az, amit nagyon fontos megérteni, hogy az Igében van az erő! A Márk 4-ben olvassuk a 
magvető történetét, ahol Jézus elmondja az alapokat. A nagyon alap dolgokat. A mag az Isten Igéje. 
A magvető az, aki hinti az Igét és az a talaj, ahova hinti az Igét, az határozza meg, hogy lesz termés, 
vagy nem lesz termés.  

Négy fajtát különböztet meg. Az első magnál jön a sátán és ellopja az Igét. Miért lopja el a sátán 
az Igét? Mert tudja, hogy abban van az erő és abból lesz a termés. A jó magból lesz a jó termés. Az 
Evangélium az jó mag. Isten Igéje jó mag. Isten Igéje gyógyulást, szabadulást, áldást hoz elő. El-
lopja a magot és ha nincs mag, akkor le van fegyverezve az illető.  

Elgondolkodtam, hogy a hosszú évek alatt Isten nagyon sok csodát tett. Imádkoztunk emberekért 
alkalmakon. Egy esetben, lehet, hogy már említettem, egy házhoz hívtak meg bennünket, hogy 
imádkozzunk egy hölgyért. Hazaküldték meghalni. Kisfia volt, agydaganata volt és mondták, hogy 
semmi remény, nem tudunk mit csinálni. Elmentünk hozzájuk és imádkoztunk érte és az Úr föl-
segítette az ágyból. Nem tudott menni, nem tudott beszélni, semmit nem tudott. Most mit gon-
doljunk erről? Imádkoztunk és meggyógyult. Hogy gyógyult meg? Nem tudom, de meggyógyult! 
Nem azért gyógyult meg, mert én imádkoztam érte, nem azért gyógyult meg, mert mi imádkoztunk 
érte, hanem azért, mert imádkoztunk és Isten fölsegítette. Hadd biztassalak téged is, ha te teszed 
ugyanezt, akkor ugyanez fog történni. Hittünk ebben. Másnap visszament az orvoshoz, biciklizett a 
faluban. Az orvos nem értette, nem tudta, hogy mi ez. Kérdezte, hogy hogyan gyógyultál meg? Hát 
jöttek ott néhányan, imádkoztak és meggyógyultam. Kik ezek? Mondta, hogy kik vagyunk. Hát ak-
kor menjetek el ti is Párkányba, ott tartanak alkalmat és ti is gyógyuljatok meg! Az orvos elküldte 
az alkalomra az embereket.  

Ugye ez egy csoda? Amikor történik egy ilyen csoda, akkor mit csinálnak az emberek? Össze-
szaladnak. Összeszaladnak, hogy hú, valami rendkívüli dolog történt! Tényleg az történt, hogy 
jöttek oda emberek. Megyek be a gyülekezetbe és van egy csomó ember és nem ismerem őket. 
Mondom figyeljetek, azt hiszem, hogy ti rossz helyre jöttetek, itt egy istentisztelet lesz. Tudjuk, 
tudjuk, az orvos küldött ide minket! Na jó, rendben van. És akkor menjünk el abba a faluba. 
Elmentünk egy kis faluba és összejöttek emberek. Még annak idején Jim is és még valaki, nem jut 
eszembe a neve, már a mennyben van, még ő is eljött egy kis faluba. Egy cukorgyár termében 
kétszáz ember összejött. Nem tudom, nem számoltam őket, de nagyon sokan összejöttek az em-
berek, összeszaladtak a csodára.  

Mit akarok ebből kihozni? Kérdezhetnéd, hogy de István, hol vannak ezek az emberek? Na erről 
akarok beszélni, hogy nem a csoda tartja meg az embereket, nem az ajándékok tartják meg az em-
bereket, hanem az Ige. Ha nincs ott az Ige, az ördög ellophatja a magot. Sajnos ennek a történetnek 
rossz vége van. Mert ugye meggyógyultunk, megtörtént a csoda, úgy vagyunk, mint a kávéautomatával, 
bedobjuk fölül a kétszázast és kijön alul a kávé, megisszuk, aztán megyünk tovább a dolgunkra.  
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Na most a csodádat, a magot az ördög el akarja lopni és ha meggyógyulsz és természetfölötti 
dolgok történnek veled, akkor biztos meg fog jelenni az ördög. Ugyanez történt ott is. Mondták, 
hogy ilyen energia, olyan energia, jöttek mindenféle emberek, nem építette föl a hitét és sajnos az 
történt, hogy újjászületett és hazament az Úrhoz. Mit okozott ez az embereknek? Az ördög mindjárt 
odateszi a lábát, ahol Isten csodái megjelennek. Ott mindjárt jön az ellenség. Jézus nem véletlenül 
beszél erről.  

Mi történt? Elmaradoztak az emberek. Kik azok, akik megmaradtak és még ma is vannak kö-
zülük? Azok, akik befogadták az Igét. Tehát a magvető története éppen erről szól. Vannak, akik egy 
ideig jártak, de nem volt gyökerük. Miért jártak? A csoda miatt jártak. Amiatt, hogy a gyó-
gyulásukat elvegyék. Ez rendben van és én nem kárhoztatom ezért őket, mert ha valaki beteg, meg 
akar gyógyulni, de egy dolgot meg kell érteni, hogy ha valaki meggyógyul, akkor az nem jelenti azt, 
hogy akkor már örökre gyógyult marad, mert van egy ellenség, aki ellened dolgozik. Jim beszélt 
erről nagyon sokszor annak idején. Ugye, hogy meggyógyult, kiszállt a tolókocsiból. Utána vissza-
ment a gyülekezetébe és azt mondták, hogy meggyógyultál? Hát téged az ördög gyógyított meg, 
mert Isten ma nem gyógyít. Jobb lesz, ha visszaülsz a tolószékbe és úgy mész be az Isten országába 
és visszaült a tolószékbe és haláláig ott ült. Pedig Isten már kivette onnan. Sok történetet lehetne 
sorolni, százával, amikor ilyen dolgok történtek.  

Amikor kiszállt a tolókocsiból, aki nem tudott járni és visszaültették az orvosok. Nem akarom 
bántani az orvosokat, félreértés ne essen, csak az, hogy a tudatlanság, az ostobaság, a butaság, a 
hitetlenség milyen óriási károkat tud okozni az embereknek, mert megnézték a diagnózisát és nem 
járhat. Azt nem tudom, Lázárról mit állapítottak volna meg az orvosok, visszadugták volna a sírba 
biztos. Te nem támadhatsz föl, mert egy halott nem tud föltámadni! Tessék visszamenni a sírba! 
Tehát körülbelül ugyanezt teszik ma az emberek. Olyan emberek, akik keresik Istent, szeretik Is-
tent, de tudatlanok. Mit mond a Hóseás 4,6? Elvész az én népem, mert ismeret és tudomány nélkül 
való. Tehát nagyon meg kell tanulni megállni a hitünkben. Mert Isten a gyógyító, de az ördög ellophatja 
a gyógyulást.  

Aztán vannak, akik egy ideig jártak, de a világi gondok és a gazdagság csalárdsága eltérítette őket. 
Nem Isten Szelleme vezet, hanem van, hogy sajnos a pénz irányítja az embereket. Én nem tagadom, 
hogy pénzre szükség van. Mindenkinek szüksége van. Gyerekeket kell nevelni, családot kell tartani, 
meg kell élni ebbe a világba. Nem egyszerű dolog, meg tudom érteni, de az a gond, hogy a sorrend 
rossz. Jézus világosan elmondja, a Máté 6-ban van, hogy ne aggodalmaskodjatok éltetek felől, hogy 
mit esztek, mit isztok, mivel ruházkodtok. Azt mondja, hogy mindezeket a pogányok kérdezik és 
akkor elmondja Jézus, hogy nézzétek meg a mezők liliomait, nézd meg a madarakat.  

Láttál aggódó madarat már valaha? Nem láttál. Aggódó embert? Hogyne, még a tükörben is néha. 
Persze, láttunk ilyet. A kulcsot megadta Jézus, hogy keressétek először Isten országát és az Ő 
igazságát és mindez megadatik néktek. Itt Jézus a sorrendről beszél, arról, amiről azt mondta a 
tanítványoknak, ha ezt nem értitek. Mi az, amit nem értenek? A magnak a működését és az a mag az 
Isten Igéje, azt kell bőséggel elvetni a szívünkbe. Ha el kellene menned egy lakatlan szigetre, akkor az 
Igét vidd magaddal és az összes többi megadatik, mert az Igében van az erő, azt mondja Pál apostol. 
Milyen erő? Dünamisz. De ennek az erőnek föl kell szabadulnia. Mire van ez az erő? Azt mondja, 
hogy hívőnek üdvösségére. Mit jelent az üdvösség? Az nem csak azt jelenti, hogy ha meghalunk, a 
mennybe megyünk. Persze, ha Krisztusban vagy, akkor mindenhogyan a mennybe mész.  

Ez fog történni, mindannyiunknak ez lesz a vége, száz év múlva egyikünk sem lesz itt, akik ma 
itt vagyunk. A mennyben leszünk, az Úrral leszünk, ez száz százalék, de az üdvösségen kívül, tehát 
az, hogy a mennybe megyünk és hogy örök életünk van és hogy a Krisztus bennünk él. Ezen kívül 
még jelenti a teljes megszabadulást. Az üdvösség még jelenti a gyógyulást. Az Istennek minden 
áldását. Az Efézus 1-ben olvashatjuk: 

Efézus 1,3. 
3. Áldott legyen az Isten, és a mi Urunknak, Jézus Krisztusnak Atyja, aki megáldott minket 

minden szellemi áldással a mennyekből a Krisztusban  
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Amikor Jézust befogadtad, akkor Jézus benned él. Akkor benned él a Gyógyító. Nem kell 
keresni kívülről a Gyógyítót, ott van bennünk, mindegyikünkben. Krisztus bennünk él! Tehát azt 
mondja Pál apostol, hogy az Evangélium Isten ereje üdvösségre, zsidónak először, meg görögnek. 
A zsidók a vallásos embereket jelképezi, a görögök pedig a pogányokat szimbolizálják. Mindegy, ki 
az illető, az Evangéliumban erő van. Ahol az Evangéliumot hirdetik és az emberek hittel vá-
laszolnak az Evangéliumra, ott az Evangéliumban levő erő fel kell, hogy szabaduljon. Mit kell, 
hogy okozzon ez az embereknek? Gyógyulást, szabadulást, változást. Ha ez nem történik meg, ak-
kor semmi nem történt. Megvolt a mise. Mi történt? Semmi se! Szép beszéd. Bocsánat, nem ki-
gúnyolni szeretnék senkit, hanem meg kell, hogy értsük, hogy nem a szép, meg a lelkesítő beszéd 
az, ami segít az embereknek, mert csak biztatjuk az embereket. Egy buta vicc jutott eszembe. 
Amikor Rozi néni elment az orvoshoz és ő azt mondta neki, hogy neki már semmi esélye nincs. 
Minden szerve, tüdeje, mája oda van, meg fog halni. Doktor úr, legalább valami biztatót mondjon! 
Hajrá, Rozi néni!  

Bocsánat, nem szeretnék viccelődni, de tényleg ez történik. Tehát ott a megoldás! Ott van Krisz-
tus! Ott van az Ige! Ott van az Ő gyógyító ereje! Amikor Kenneth Hagin meggyógyult, egyetlenegy 
Igét ragadott meg a Bibliából, a Márk 11-et: Mert ha azt mondja ennek a hegynek: kelj fel, és ugorj 
a tengerbe és szívében nem kételkedik, hanem hiszi, amit mondott, akkor megtörténik, meg lesz 
neki, amit mondott. Azt mondta Hagin, ha ez az Ige igaz, akkor én most szólok az én hegyemnek, 
hogy mozduljon el! Amikor ezt el tudta fogadni hittel, amikor ez nem csak egy szlogen volt, amit 
csak úgy mondogatott, mert lehet ezt mondogatni hit nélkül is. Amikor tényleg azt mondta, hogy 
akkor miért fekszem itt? Most fölkelek és járok! Ebből lett egy hatalmas hit-mozgalom. Isten 
egyetlenegy ígéretét ragadta meg. Egyetlenegy egy Ige elég ahhoz – ha azt meg tudjuk ragadni –, 
hogy megszabaduljunk. Ez mindenkire igaz, mindenkinek egyformán adatott.  

Mit mondott Jézus a magvető történetében? Nem a maggal van a probléma, hanem a talajjal. Ha 
a talajban jó helyre került a mag, meg tud gyökerezni. Az a lényeg, hogy meg tudjon gyökerezni, 
mert a gyökéren keresztül kapja a tápanyagot, úgy tud megerősödni. Ha ez megtörténik, akkor lesz 
gyümölcs. Így van ez a gyógyulással is. Nagyon sok embert láttunk meggyógyulni már az elmúlt 
közel harminc év alatt. Ez nem azt jelenti, hogy soha többet nem fog visszajönni az ellenség és nem 
fog veled próbálkozni, de igen, fog. Ez az, amit meg kell tanulni, hogyan álljunk ellen az ördögnek. 
Az Ige azt mondja, hogy álljatok ellene az ördögnek és megfut tőletek, de előtte még van valami. 
Hogy engedelmeskedjetek az Istennek és álljatok ellen az ördögnek! Az engedelmesség alatt mit 
értünk? Azt, hogy el kell fogadnunk mindazt, ami a miénk, amit Isten az Igéjében mond. Elfogadjuk 
igaznak. Tetszik, ahogy Hagin könyvében le van írva, ti is olvastátok. Azt mondja, tegyünk úgy, 
mintha az Ige igaz lenne. Csináljunk úgy, mintha az Ige igaz lenne.  

Az Ige az igaz. Amikor imádkozunk, akkor el kell fogadnunk azt, ami már egyébként is a miénk. 
Ha azt nézed, hogy megérdemled-e, mert tegnap bűnt követtél el, akkor hova tekintettél? Levetted a 
szemedet Istenről és megint magadra tekintettél. Megint magadon hagytad a figyelmedet. Neked 
semmit nem kell hozzá tenned ahhoz, hogy meggyógyuljál, mert azt Jézus a kereszten elvégezte. Az 
a munka teljes volt, az a munka elvégeztetett. A gyógyulásodat nem a te tökéletességedért kapod. 
Egyikünk sem! Ezt kell megérteni. Ez nem a Garai piac, ahová kimegyünk és vásárolunk. Istentől 
nem tudsz vásárolni semmit sem jó cselekedettel. Istenem, teszek neked egy jó cselekedetet! Pél-
dául dobok a Szent Antalnak egy forintot, vagy egy százast, vagy egy ezrest, ha ezt meg ezt 
megteszed. Nem erről szól a történet. Habár csinált ilyet Jákob is, ugye? Amikor azt mondta, 
hogyha visszahozol, Istenem a földemre, akkor tizedet fizetek neked mindenből. Azért alkudoztak 
Istennel néha az ószövetségben, de nekünk már nem kell alkudozni. Nekünk már Jézus mindent 
megszerzett! Nekünk csak birtokba kell vennünk mindazt, amit Isten mondott.  

Róma 1,16–17. 
16. Mert nem szégyenlem a Krisztus Evangéliumát; mert Istennek ereje az minden hívőnek 

üdvösségére, zsidónak először meg görögnek  
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17. Mert az Istennek igazsága jelentetik ki abban hitből hitbe, miképpen meg van írva: Az 
igaz ember pedig hitből él  

Itt nagyon egyben van az egész. Ez a két vers szinte egy kis mini Evangélium. Tehát igen, jó hír az, 
hogy az Evangélium Isten ereje, az üdvösség ereje minden hívőnek, zsidónak, görögnek, bárki legyen 
is az illető, mert az Istennek az igazsága jelentetik ki abból, hitből hitbe. Hitből hitbe! Tehát hitről van 
szó! „Az igaz ember pedig hitből él” – ez egy idézet egyébként Habakuk könyvéből.  Hit nélkül pedig 
lehetetlen Istennek tetszeni. Mi az, amiben nekünk hinnünk kell? Az Ige igazságában. Abban, amit 
Jézus megtett. Az Evangélium, amit Pál hirdetett, két dologról szól: Jézus meghalt értünk és Jézus 
feltámadt. Jézus él! Ezt az Evangéliumot hirdette Pál apostol. A János 10,10 elmondja, hogy a tolvaj 
az, aki azért jön, hogy öljön, lopjon és pusztítson. Jézus azt mondja, hogy én azért jöttem, hogy nektek 
életetek legyen, dzoé. Ez a szó azt jelenti, hogy nem csak az egyszerű, puszta létezés, hanem az az 
élet, ami egyedül Krisztus Jézusban nyerhető meg. Ez az örök élet. Ez a dzoé, ez ott van bennünk. 
Krisztus bennünk él, a Gyógyító ott van bennünk. A Gyógyító ott van velünk. Igen, Isten Szelleme ott 
van rajtunk, Isten Szelleme ott van köztünk, mert mindenhol jelen levő. 

Tehát annyi okunk van arra, hogy meggyógyuljunk, hogy föl sem lehet sorolni. Isten Szel-
lemének ez a természete. Isten a Gyógyító! Az ószövetségben is ott van Jahve Raffa. Soha nem 
mondták Jehovának, senki nem tudja hogyan ejtették, de leginkább ki se mondták a nevét. Isten a 
gyógyító az ószövetségben is. Mit olvasunk a Zsoltárok 105-106-ban? Azt meg is nézzük, mert az 
egy nagyon-nagyon fontos rész. Arról beszél, amikor az egyiptomi fogságból megszabadultak.  

Zsoltárok 105,37. 
37. És kihozá őket ezüsttel és arannyal, és nemzetségeikben nem volt egy beteg sem.  
István, ne olvasd fel ezt az Igét, mert ez siker evangélium, ez már sérti a fülünket! Hát pedig Is-

ten ilyen! Ő megszabadította őket. Nem szegényen hozta ki őket, rabszolgák voltak, a semminél is 
kevesebbjük volt, de Isten képes volt kihozni őket gazdagon Egyiptomból és köztük nem volt egyet-
len beteg sem. Nem tudjuk, hányan voltak, mert akkor nem számolták sem a gyerekeket, sem az 
asszonyokat, de lehettek vagy kétmillióan. Mondj ma nekem a világon egy kétmilliós közösséget, 
ahol egyetlenegy beteg sincs! Nincs ilyen! Még keresztény közösség sincs ilyen! Pedig ez az Isten 
szabadítása! Isten nem betegségpárti, hanem egészségpárti. Nézzük meg a 107-es zsoltárt, hogy az 
emberek miért nyomorgattatnak, a pogány népek miért nyomorgattatnak.  

Zsoltárok 107,17–21. 
17. A balgatagok az ő gonoszságuknak útjáért, és az ő hamisságukért nyomorgattattak  
Hadd mondjam el, hogy ez ószövetségi gondolkodás, ószövetségi Ige, az ószövetségben a po-

gányoknak nem volt megváltás. Az ószövetségi embernek, a pogány embernek Krisztus előtt nem 
járt a gyógyulás. Lásd a kananeus asszonyt, aki a lányáért ment imádságra. Azt mondta neki Jézus, 
hogy nem jó a fiak kenyerét elvenni és az ebeknek dobni. Kutyának nevezte, de mégis, a hitével 
elvette Jézustól a lánya gyógyulását és azt mondta, hogy az ebek is esznek, ha mást nem, akkor a 
morzsalékokból, az asztal alól. Azt mondta, hogy neki az is elég. Két pogánynak mondta Jézus, hogy 
nagy a te hited, az egyik ez az asszony volt. A másik pogány pedig egy kapernaumi százados, aki azt 
mondta, hogy nem kell, hogy eljöjj az én házamba, elég, ha mondasz egy szót és az én szolgám meg 
fog gyógyulni. Ez a hit! Ők tudták, hogy kicsoda az a Krisztus. A keresztényeknek is tudniuk kellene, 
hogy ki az a Krisztus.  

18. Minden étket utála az ő lelkük, és a halál kapujához közelgetének  
Mi ez az „étket”? Ez a mennyei eledel, a manna, az Ige, ami életet ad. Amiben benne van az erő, 

amiben benne van a bölcsesség. Benne van Isten ereje. De nézd meg a 19-est: 
19. De az Úrhoz kiáltának szorultságukban: sanyarúságukból kiszabadította  
Milyen kegyelmes, milyen irgalmas! Ha egy kicsit is Isten felé fordítják az arcukat, akkor Ő má-

ris kész arra, hogy megtegye, megszabadítsa, meggyógyítsa őket. Még a pogányokat is. Azt mond-
ja, hogy kibocsátotta az Ő Igéjét és meggyógyította őket, megmentette őket a pusztulástól. Hogyan 
gyógyította meg őket? Fölhívta a mentőket, hogy jöjjenek, infúziót adott? Nem! Kibocsátotta az Ő 
Igéjét! Természetfeletti módon. Isten természetfeletti és Ő természetfeletti módon avatkozik bele az 
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embernek az életébe. Nem megmagyarázható. Nem tudom, hogyan történik az, amikor valakire rá-
tesszük a kezünket és meggyógyul. Az én kezemtől nem, az biztos, de mégiscsak meggyógyulnak 
az emberek. Isten a te kezedet ugyanúgy tudja használni, mint az enyémet, vagy bárki másét, vagy a 
legnagyobb evangélistáét, aki létezik ezen a világon. Biztatlak arra, hogy ha valaki beteg a kör-
nyezetedben, akkor tedd rá a kezed és imádkozzál érte! Ha meggyógyul, akkor nem tesszük fel 
Facebook reklámba, hogy én mekkora gyógyító vagyok, ide hozzám, emberek! Hanem azt, hogy 
Isten mit végzett.  

Isten képes mindannyiunkat használni. Ha Isten nem tud használni, annak nem Ő az oka, hanem 
mi magunk. Mert egyszerűen nem hisszük el, hogy Isten bennünket tudna használni. Hát kik 
vagyunk mi? Ez a baj, hogy azt sem tudod, hogy ki vagy. Te Isten gyermeke vagy! Isten fia vagy! 
Az identitásunkat kell helyére tenni, hogy mi Istenhez tartozunk, Isten népéhez tartozunk, Isten fiai 
vagyunk. Ami Krisztusnak megvan, az nekünk is megvan. Istennek vagyunk az örökösei, Jézus 
Krisztusnak vagyunk az örököstársai. Ahogy a Krisztus van, mi is úgy vagyunk ebben a világban, 
de Krisztusnak nincs itt a keze, azazhogy itt van. Te vagy a keze, a lába, meg a szája. Téged tud 
használni, ilyen egyszerű, esendő embereket, mint mi. Tessék imádkozni! Amikor ezt fölfedezzük, 
akkor Isten csodákat tud tenni. Voltak már pünkösdi mozgalmak Magyarországon, még az első 
világháború előtt. Egy nőről olvastam, talán Kállai Jánosnénak hívták, nem tudom pontosan. Úgy 
hívták őket, hogy a békéscsabai reszketősök. Újságcikkek vannak erről, korai újságcikkek, azokat 
olvastam a napokban. Volt nyolc lánya, egyedül nevelte a nyolc lányát. Egyszerűen csak rájuk szállt 
a Szent Szellem és reszkettek. Meggyógyultak az emberek, nyelveken imádkoztak és azt mondták, 
hogy Isten Igéje nem számít, csak a megtapasztalás. Azóta már nem hallani róluk, fogalmunk nincs, 
hogy mi lett velük. Isten tud csodákat tenni? Ne a csodák után rohangáljunk, hanem magát Istent 
keressük, mert az Ő Igéjében van az erő! Összejöttek az emberek és nagy botrány volt. Egyszerűen 
csak rájuk szállt a Szent Szellem, de fogalmuk nem volt Isten Igéjéről. Azt mondták, hogy az nem 
számít, az nem fontos. Egy egyszerű nő, akinek volt nyolc lánya, így kezdődtek Magyarországon a 
pünkösdi mozgalmak. Nem a teológusok indították el. Seymour olvasni sem tudott, ráadásul színes 
bőrű volt, fehérekkel nem lehetett együtt. Úgy járt Parham iskolájába, hogy kint ült a folyosón, ott 
hallgatta az Igét, de tanított a Szent Szellem munkáiról. Hiába, mégis megtanult valahogy olvasni, 
és olvasta az Igét. Ott vannak a Szent Szellem ajándékai. Meghívták egy gyülekezetbe prédikálni, ki 
is rúgták onnan mindjárt, mert a Szent Szellemről nem lehet prédikálni. Elmentek házhoz. Elmentek 
házhoz imádkozni, valakire rátette a kezét és megszólalt nyelveken. Ő maga sem értette, hogy ho-
gyan. Ő még nem imádkozott nyelveken. S akkor elmentek egy másik házhoz, mert az egyik házat 
kinőtték, de utána már az újabbat is kinőtték. Végül megvettek az Azusa utcában egy lóistállót, amit 
kitakarítottak. Tudjátok, mekkora volt? Húsz méterszer negyven méter. Két méter magas volt.  

Egy ilyen ember révén indult el a pünkösdi mozgalom. Megvoltak a pünkösdi megtapasztalások. 
Ez pontosan 1906-ban történt. Meddig tartott, mit gondoltok? Három évig. Véget ért az egész. Mil-
lió szakadás lett, jó pünkösdi módra. Viszont megtapasztalták az emberek Isten munkáját. Tele volt 
a fal oldalt mankókkal, az emberek meggyógyultak, nyelveken imádkoztak, tapsoltak, együtt voltak 
a feketék és fehérek. Nem számított, mert Krisztusban együtt énekelt a rabszolga a rab-
szolgatartóval. Nem számított, mert Isten Szelleme mozdult és jöttek a világ minden tájáról. Volt 
egy újságíró, aki megírta, elmentek a Hit című lapok szerte a világba. Svédországtól kezdve 
Afrikába, Kínába, mindenhova eljutott az a tűz. Ez a tűz ma is ég! Az a gyülekezet aztán semmivé 
lett, sajnos. Mindannyian teológusok vagyunk, mert Isten dolgai a Bibliában le vannak írva. Így 
eljutott az egész világra, egyszerű emberektől. Isten Szelleme nincs bilincsbe zárva, mindenkin 
keresztül működhet. Rajtad keresztül is, hiszen benned Isten Szelleme van. Igenis Jézus a Gyógyító, 
és Jézus a Szabadító. Azt mondja az Ige itt, a 20-as versben: 

20. Kibocsátotta az Ő Igéjét és meggyógyítá őket, és megmenté őket a pusztulástól  
21. Adjanak hálát az Úrnak az Ő kegyelméért, és az emberek fiai iránt való csodadolgaiért  
Isten egy csodálatos Isten és a Szent Szellem ajándékait pontosan azért adta és a gyülekezetbe azért 

helyezte el. Ha csak az egyikre fókuszálunk, hogy az emberek üdvösséget kapjanak, töltekezzenek be 
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Szent Szellemmel, aztán szabadjára engedjük őket, hogy menjenek, ahova akarnak. Akkor mi lesz 
abból? Amikor megszületik a fizikai világba egy gyerek, akkor mit csinálunk vele? Kirakjuk a kukára, 
hogy majd csak felnő valahogy, gondoskodjon magáról. Néha ezt teszik a keresztények, hogy csak 
szülessen újjá, mert az a fontos. Töltekezzen be Szent Szellemmel, gyógyuljon meg. Mi van tovább? 
Nem ez a vége a dolgoknak, hanem itt kezdődnek a dolgok. Jézus parancsolata kettős volt. Egyik, 
hogy hirdessétek az Evangéliumot minden teremtésnek. Ez az első dolog. Aki hisz, és meg-
keresztelkedik, az üdvözül, aki nem, az elkárhozik. Tehát az első dolog az az üdvösség, hogy az 
üdvösséget megkapja az ember. Bele kell kerülni Isten országába.  

A Máté 28-ban azt mondja, hogy menjetek és tegyetek tanítványokká minden népeket. A 
tanítványozás! Itt van a kulcs. Ahogy olvasom az egyház történelem bizonyos eseményeit, egy 
dolgot látok, hogy akik nem az Igére alapozták, azok a gyülekezetek ma nincsenek. Lett egy 
hatalmas felfutás, hatalmas csodák, szenzációk, összeszaladtak az emberek a gyógyulásért és ma 
sehol nincsenek. Így múlik el a világ dicsősége. Mi az Igére építünk, nem az ajándékokra. Az 
ajándékoknak és az Igének együtt kell működnie. Isten meg fog ajándékozni, meg fog jutalmazni 
bennünket, ha az Igéhez ragaszkodunk. Az a gyógyulás tartós lesz. Nem azt mondom, hogy soha 
nem lesz kihívásod, mert mindig lesz kihívásod. Jézus nem mondta, hogy innentől kezdve már 
semmi dolgod nem lesz, mert te kereszténnyé lettél. Lesznek kihívásaid bőséggel. Jön a gonosz és 
el akarja lopni a magot a szívedből, el akar bizonytalanítani, le akarja húzni a figyelmedet a fizikai 
állapotodra, de pontosan ez az, hogy nekünk fölül kell ezen emelkednünk és Isten Igéjére kell 
néznünk. A felül valókkal törődjetek és ne a földiekkel. A földi szükségek be fognak töltetni. Ezt 
mondja Isten Igéje. Az Isten Igéjében levő erő így tud fölszabadulni, ha Istenre tekintünk, mert a 
Gyógyító bennünk van! A Róma levélben van egy csodás Ige, azt nagyon sokszor felolvastam már, 
de most is megteszem, mert ezt nem lehet túl sokszor hallani. 

Róma 8,10–11. 
10. Hogyha pedig Krisztus bennetek van, jóllehet a test holt a bűn miatt, a Szellem azonban 

életet ad annak a megigazultság miatt.  
Mi az, hogy a „test holt a bűn miatt”? Ez a fizikai test nem fog a mennybe menni, egyikünké 

sem. Tehát még ennek a holt testnek is Isten életet tud adni. Miért? Azért, mert a Krisztus bennetek 
van. Kicsit gondolkodjunk el ezen az Igén. Miért tud életet adni Isten ennek a testnek? Azért, mert a 
Krisztus bennünk van, a Gyógyító bennünk van. A Szabadító, a Megváltó bennünk van. Bennünk 
él! Ne kívülről várjuk a csodát, mert a csoda bennünk van. A Szellem életet ad annak a meg-
igazultság miatt. Azért, mert igazakká tétettünk Isten előtt. Mi következik ebből? Ha úgy kezdődik 
egy igevers, hogy „és”, akkor hivatkozik az előtte levő igeversre. 

11. És ha annak a Szelleme lakik bennetek, aki feltámasztotta Jézust a halálból, ugyanaz, aki 
feltámasztotta Krisztus Jézust a halálból, megeleveníti a ti halandó testeiteket is az Ő tibennetek 
lakozó Szelleme által. 

Márpedig az a Szellem lakik bennünk, Krisztus Szelleme. Ki az a Szellem? Aki feltámasztotta 
Jézust a halálból. Ugyan Ő lakik bennünk, aki Krisztust föltámasztotta a halálból. Gondoljatok bele, 
hogy Krisztus bennünk van, a Gyógyító bennünk van. A feltámadás ereje bennünk van!  Erről be-
szél ez az Ige. Ugyanaz, aki feltámasztotta a Krisztus Jézust a halálból, ugyanő megeleveníti a ti 
halandó testeiteket is. Tehát ezt a mi testünket, amely képes megbetegedni, képes mindenféle rossz 
dologra, képes Isten megeleveníteni. Képes élővé tenni a világot teremtő Isten erejével. Ugyanő van 
bennünk, aki által Isten a világot is teremtette. Mi meg nyavalygunk a vírusainkkal, meg a nát-
hánkkal. Az Ő tibennetek lakozó Szelleme által. Tehát a Gyógyító bennünk él!  

A Gyógyító bennünk él! Amikor eljössz otthonról, akkor tessék szíves lenni felöltözködni 
szellemi értelemben is. Tedd szokásoddá! Nem volt nekünk sem mindig szokásunk, de most már 
hosszú évek óta minden reggel, miután megittuk a kávét – mert azért csak fel kell ébredni –, a 
feleségemmel együtt leülün, és imádkozunk. Közösen, együtt! Ha van kedvünk, akkor is. Ha nincs 
kedvünk, akkor is. Ha van időnk, akkor is. Ha nincs, akkor is. Ez az első! Ezt most nem azért 
mondom, hogy magunkat fényezzük, mert nem így csináltuk mi sem, de megértettük azt, hogy 
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igenis első az Ige. Mi a 91-es zsoltárt imádkozzuk és van több más Ige, amiket megvallunk az életünk 
fölött. Az egész napunkat Isten gondviselésére bízzuk. Őbenne bízunk! Annyiszor mentett meg téged 
is, engem is, mindannyiunkat. Tiszta veszélyes dolog kimenni az utcára. Tele van autókkal, millió 
veszély leselkedik az emberre. Nem lehet csak úgy kimenni, ez olyan, mintha egy drótkötélen kellene 
átmenned ötven méter magasságban. Istennek a védelme ott van, Ő az angyalainak parancsolt felőled. 
Elesnek mellőled ezren, jobb kezed felől tízezren és hozzád nem is közelít.  

A szellemvilág egy működő világ. Isten gondviselésére bízzuk magunkat minden nap. Tessék ezt 
megtenni. Mindegy, hogyha csak öt perced van, akkor azt, ami eszedbe jut fejből, de add át a na-
podat Istennek. Tiszteld meg Őt! Bízzuk rá az életünket az Úrra és Ő gondoskodik. Napközben sem 
árt Rá figyelni, mert ha nem figyelünk, ha nem jókor vagyunk jó helyen, akkor arra is vigyázni kell, 
mert Isten vezet bennünket. Túlságosan zaklatottak vagyunk, túl sok az elfoglaltságunk, mindig 
sietünk, mert ma egy ilyen instant világban élünk. Gyorsan, gyorsan, egyszerre azonnal mindent! 
Tele vagyunk kihívásokkal, sok feladattal, de közben azért figyelni kell az Úrra, mert Ő vezet 
bennünket. Ő akkor is vezet bennünket, ha nem figyelünk rá, de nem tud mit tenni velünk.  

Ennyi volt a mai üzenet. Köszönöm az Úrnak az Ő kegyelmét! A hit hallásból van, a hallás pedig 
Isten Igéjéből. Ha bármilyen kihívás van a testedben, akkor ellene fogunk menni, a Jézus nevében. 
Mi hisszük a gyógyulást. Hisszük mindazt, amit Jézus elvégzett a kereszten és nem a tapasztalati 
evangéliumot hirdetjük, hanem azt, ami meg van írva. Ha megtapasztaltam, akkor is igaz, ha nem 
tapasztaltam, akkor is igaz. Mert ez az igazság! Ámen! 
 

*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 
A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 

 

 
 

 


